

Aronia melanocarpa



## Aronia (Rosaceae)

**melanocarpa (A. nigra) (Sorbus melanocarpa)**, Schwarzfrüchtige Apfelbeere



Origine: Amérique du Nord. Arbuste à feuilles caduques, buissonnant. Nombreuses fleurs blanches, suivies de fruits noirs au printemps. Grandes feuilles d'un vert sombre lustré, qui tend au rouge à l'automne. Très résistant au gel (on le trouve couramment dans la Péninsule scandinave), il réussit bien dans tous les terrains, qu'ils soient profonds et humides ou secs et sablonneux.

*Origin: North America. Deciduous, bushy shrub. Numerous white flowers followed by black fruit in spring. Large, glossy green leaves, changing to red in autumn. Very resistant to frost (it is very popular in Scandinavia) and grows well in all types of soil – from deep and moist to dry and sandy.*

Touffe, bush

Cl.t.20 0,80/1,00

Demi-tige, half standard

Cl.t.12

Cl.t.15

Atriplex halimus



## Atriplex (Chenopodiaceae)

**halimus**



Origine: Asie. Arbuste mi-persistant au port érigé, bien ramifié. Feuilles ovales ou rhomboïdales de 6 cm, d'un gris argenté. Fleurs blanc verdâtre à la fin de l'été. Intéressant en haies ou en groupe dans un environnement marin, grâce à sa grande résistance au vent et au sel.

*Origin: Asia. Semi-evergreen shrub, upright habit, well branched. Ovate or rhomboidal, 6cm, silvery-grey leaves. Greenish-white flowers until the end of summer. Interesting for hedges and undergrowth in maritime areas because of its great resistance to wind and saltness.*

Cl.t.3 0,40/0,60

" 0,60/0,80

Asystasia bella



## Asystasia (Acanthaceae)

**bella (Mackaya bella)**



Petit arbuste d'origine sud-africaine, au port élargi. Feuilles ovales persistantes, de 6-8 cm de long, d'un vert lustré. Fleurs en entonnoir, roses à la gorge marbré de lilas soutenu, à la fin du printemps - début de l'été.

*Small shrub native to South Africa, spreading habit. Evergreen leaves, oval, 6-8cm long, glossy bright green. Funnel-shaped flowers, pink marbled with deep lilac at the throat, at the end of spring-summer.*

Cl.t.3

## Aucuba (Cornaceae)

**japonica "Crotonifolia"**



Origine: Chine. Arbuste dense produisant de vigoureuses tiges vertes revêtues de grandes feuilles persistantes, d'un vert brillant marbré de jaune d'or. Les plantes femelles produisent de grosses baies d'un rouge luisant qui persistent des mois durant. Il tolère les terrains arides, la pollution et les vents salés; il réussit à vivre même sous les frondaisons des arbres.

*Origin: China. Dense shrub which produces vigorous green stems covered in large, evergreen leaves, bright green, marbled in golden-yellow. The female plants produce large shiny red berries which last for many months. Tolerates dry soil, pollution and sea winds - it is also able to grow beneath the foliage of trees.*

Touffe, bush

Cl.t.5 0,30/0,40

" 0,40/0,50

Cl.t.10 0,50/0,60

" 0,60/0,80

Cl.t.12 0,60/0,80

Cl.t.35 0,80/1,00 extra

Cl.t.50 1,00/1,25 "

LV15 0,60/0,80

LV20 0,80/1,00

Aucuba japonica "Crotonifolia"

